



LES AMIS DE L'INSTITUT ANDREÏ TARKOVSKI

6, Rond-Point des Champs-Élysées - 75008 Paris

tel : 06 62 09 98 22

email : arsenevitch@yahoo.fr

The President of SCAM
and the Friends of the Tarkovsky Institute

are pleased to invite you to the premiere screening of the French version of

Meeting Andrei Tarkovsky
A la rencontre d'Andreï Tarkovski

a documentary film by Dmitry Trakovsky
2008 - 90 minutes

A Trakovsky Films Production
Trailer: <http://trakovskyfilm.com/film/>

This profound and personal film is the first work of a young American film-maker of Russian origins.

It takes a new look at one of the greatest film-makers of the second half of the 20th Century.

Dmitry Trakovsky (no relation) arrived in Los Angeles in 1986, the year of Andrei Tarkovsky's death. In his film he retraces, as in a diary, people and places - both known and unknown - who bring to life and offer new insights into the poetry and the spirituality of the great Russian director.

Thursday 17th March 2011
at 6.30pm

salle Charles Brabant at SCAM

The screening will be followed by the annual general meeting of the Friends of the Tarkovsky Institute...and a spiced vodka!

The number of places is limited. Reservation only.

Le président de la Scam
et les Amis de l'Institut Tarkovski

ont le plaisir de vous inviter à la première
de la version française de

Meeting Andreï Tarkovsky
À la rencontre d'Andreï Tarkovski

un film documentaire de Dmitry Trakovsky
2008 - 90'
une production Trakovsky Films

Ce premier film documentaire, profond et personnel, d'un jeune cinéaste américain d'origine russe, renouvelle le regard sur un des plus grands cinéastes de la seconde moitié du XXème siècle. Arrivé à Los Angeles en 1986, l'année de la mort d'Andreï Tarkovski, Dmitry Trakovsky (aucun lien de parenté) retrouve, à la manière d'un journal intime, les lieux et les personnages, connus et inconnus, qui font revivre, avec parfois des révélations, la poésie et la spiritualité du célèbre réalisateur russe.

jeudi 17 mars 2011
à 18 h 30
salle Charles Brabant à la Scam
5, avenue Vélasquez
75008 Paris (métro Villiers ou Monceau)

La projection sera suivie de l'assemblée générale des Amis de l'Institut Tarkovski... et d'une vodka pimentée !

Nombre de places limité, réservation obligatoire à
arsenevitch@yahoo.fr ou au 06 30 41 06 13